
Referat fra peismøtet i internasjonal komité 29. august 2023 

Til stede: Erik, Willy, Geir, Hanne W. (ref.) 

Forfall: Finn, Hanne S., Parviz 

 

1. Forslag til møteprogram 
 
- Geir vil ha egoforedrag, etter jul.  
- Hva skjer med Russland etter Putin? Odd Gunnar Skagestad. Geir følger opp. 
- Tingleff, keramikeren. Hanne W. følger opp. 
- Erik presenterer Hole-bøkene – også noen som kan presentere fra historielaget i 
Ringerike? Dele en møtekveld? 

- Jan Helge har sikkert noe nytt 😊 

2. Oppfølging av prosjekter i Club Visioning m.m (bl.a. mentorvirksomheten overfor 
flyktninger, benker elvelangs, lyssetting av oppgangssaga, natteravn, 
ungdomsutveksling, hjelpetiltak for Ukraina). 
 
Hanne oppdaterer handlingsplanen. Tar det med til neste styremøte i første omgang. 
Svein Eystein har sendt mail om mentorordningen. Nye prosjekter i handlingsplanen 
ettersom vi begynner å bli ferdige med enkelte? 
 
Willy og Hanne kontakter Natasha i Odesa-klubben. Vi prøver å få til et nettmøte 
snart! Og vi spør om det kan passe på presidentens møte 12. september. 

3. Forslag til nye medlemmer 

Foreslår at alle klubbens medlemmer som er på FB deler Svein Eysteins FB-innlegg 
som promoterer Rotary- Er Rotary noe for deg?  (Frivillig, selvsagt.) 
 
Noen navn ble nevnt. 

4. Avtale vertskap for peismøtene i oktober og februar 
Dette finner vi ut av når det nærmer seg! 

5. Hva kan vi gjøre for å skape større engasjement og oppslutning rundt 
peismøtene? De siste årene har vi sett en fallende oppslutning om disse, og sist ble 
to av peismøtene avlyst som følge av manglende deltagelse. 
 
Ja, si det! Peismøter er veldig hyggelig. Det må vi promotere! Et trekkplaster for oss 
er å ha et møte på historielagets hus på Sundvollstranden, Røysehuset.   

6. Eventuelt 
Kan Svein Eystein tipse internasjonal komité om internasjonale happenings i Rotary? 
Vi følger også med, altså.  
Hvordan er det med teleslynge i møterommet på Scandic? Kan de skaffe det? 

 
 


